
 

 

Aan: het College van Burgemeester en Wethouders van Horst aan de Maas 

Betreft: Schriftelijke vragen met betrekking tot extra gelden voor Jeugdzorg 

Datum: 5 juni 2019 

 

Geacht College, 

 

In het najaar van 2018 hebben VNG en het kabinet afgesproken om gezamenlijk een 

onderzoek uit te laten voeren naar de signalen van gemeenten en jeugdzorgregio’s over 

tekorten op hun jeugdzorgbudget. Op grond van dit onderzoek heeft het kabinet besloten 

in de periode 2019-2021 € 1.020 miljoen extra ter beschikking te stellen aan gemeenten 

voor de uitvoering van de Jeugdwet. Voor 2019 gaat het om 420 miljoen. Gemeenten 

worden daarmee in staat gesteld belangrijke en noodzakelijke veranderingen op gang te 

brengen en voldoende passende hulp te kunnen blijven bieden. 

Ook in Horst aan de Maas hebben we vastgesteld dat, naar aanleiding van de 

bezuinigingen in 2015, we een tekort hebben binnen de Jeugdzorg. Voor een deel wordt 

dit tekort nu gecompenseerd door extra gelden die beschikbaar worden gesteld.    

Daarnaast bestaat de mogelijkheid om kritisch te kijken naar en efficiënt om te gaan met 

besteding van de beschikbare middelen. 

 

Naar aanleiding van de extra gelden die beschikbaar worden gesteld hebben wij de 

volgende vragen: 

1. Is bij het College al bekend hoeveel extra gelden er ter beschikking worden 

gesteld voor de gemeente Horst aan de Maas? 

 

2. Is het College bereid deze gelden op een dusdanige wijze in te zetten dat er in 

Horst aan de Maas geen wachtlijsten meer bestaan of ontstaan in de Jeugdzorg? 

 

3. Is het College bereid ons vóór 2 juli a.s. op de hoogte te stellen van concrete 

plannen, zodat deze meegenomen kunnen worden tijdens de behandeling van de 

jaarstukken? Daarmee recht doende aan de erkenning door het College om de 

betrokkenheid van de raad met betrekking tot de Jeugdzorg te versterken, zoals 

besproken tijdens de behandeling van de resultaten betreffende het onderzoek 

door de rekenkamer met betrekking tot Jeugdzorg.  



 

Naar aanleiding van het kritisch kijken naar het efficiënt omgaan met beschikbare 

middelen hebben wij de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met het artikel “Leven van leesproblemen: welkom in de dyslexie-

industrie” van Follow the Money d.d. 1 juni 2019? 

 

2. In hoeveel gevallen heeft de gemeente Horst aan de Maas uitkering gedaan in 

verband met de diagnose dyslexie en aan welke instelling(en)?  

 

3. Is het College bereid om naar aanleiding van de informatie in dit artikel onderzoek 

te doen betreffende de noodzaak en de effectiviteit van de bestede gelden in 

deze, met betrekking tot de situatie in Horst aan de Maas?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Namens SP Horst aan de Maas 

 

 

Aniet Fonteyne 

 

 


